
Kraków, 9.07.2007 r. 
Bolesław Kosior  
Radny Miasta Krakowa 

Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 
Prezydent 
Miasta Krakowa 
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Dot: Sprawa z dyŜuru radnego 

Zwracam się do Pana Prezydenta w imieniu [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie 

art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 

Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], która zwróciła się do mnie o pomoc w sprawach, które 
wg Jej oceny zawierają wiele nieprawidłowości jeŜeli chodzi o ich załatwianie. 

Do interpelacji załączam pismo skierowane do mnie, które wraz z dokumentacją 
wyŜej wymienionej sprawy [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych] przekazała mi drogą pocztową. 
Po analizie przekazanych mi dokumentów moŜna stwierdzić wiele 

nieprawidłowości w takich sprawach jak naliczanie naleŜności za ogrzewanie, 
rozliczanie zuŜycia wody. Wystawianie faktur za rok 2003-2005 w marcu 2007 teŜ 
wymaga wyjaśnienia. 

NaleŜy wyjaśnić czy nie jest naduŜyciem, Ŝe wydanie zezwolenia na sprzedaŜ 
piwa uzaleŜnia się od rzekomych zaległości czynszowych. Zakładając, Ŝe istnieją 
takie zaległości to dlaczego pozbawia się [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 

ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 

Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] zarobku, który umoŜliwiałby spłatę rzekomych naleŜności. 
PrzecieŜ to przeczy logice. 

Panie Prezydencie proszę jeszcze raz w imieniu [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] o pomoc w rozwiązaniu powyŜszej sprawy 
stosując tz. dobrą wolę urzędniczą. 

Jako radny Miasta Krakowa wnioskuję, aby powyŜsza spawa była jak najszybciej 
sprawdzona przez Biuro Kontroli Urzędu Miasta Krakowa, a o wynikach tej kontroli 
proszę mnie poinformować. 

 


